
Månadsbrev september 2022

Bäste medlem i SödRa – Södertörns Radioamatörer!

Nu kör vi igång höstens aktiviteter i klubben och i klubbstugan på Gålö!

Min sommar har varit fin med mycket sol och olika aktiviteter. Hoppas din har vari det också! 

För min del en del radio men också mycket annat. Jag har varit en stor del av tiden i Bohuslän. 

Sommaren där har varit solig och varm men det har också kommit en del regn så det har inte varit 

så torrt som jag sett att det är i Stockholmsområdet då vi varit hemma i Tyresö korta perioder. Det 

har varit fenomenalt mycket blåbär och nu har björnbären mognat också. Jag tycker om att plocka 

bär så det har blivit en hel del av bara farten.

Jag har också provat med olika installationer av 80- metersantenner för att kunna checka in på 

söndagsringen men det har inte velat bli bra. Antennhöjden är så låg att det mesta av energin går 

rakt upp misstänker jag. Konditionerna dagtid på 80 har varit lite till och från också.

Vi hade styrelsemöte i torsdags 25 augusti och pratade om vad som hänt och vad som planeras för 

hösten.

Vi börjar på söndag 4 september med Öppet Hus på Gålö. Det erbjuds mat (soppa med 
tilltugg) från klockan 14. Välkomna! Mer information kommer om detta på vår hemsida.

Blir det som vi hoppas så är det också prov för amatörradiocertifikat på förmiddagen samma dag. 

Det är tänkt kl 10 – 12. Vi hoppas på tillräckligt många deltagare för det skall kunna bli av. 

Klubbhuset är då reserverat för provet och endast provförättare, bisittare och de tenterande är får då 

vara i lokalen. Det går bra att vara utanför.

Vi kommer att fortsätta våra ”onsdagsträffar” och ha föredrag och ”hands-on” när vi har möjlighet.

Första onsdagsträffen är den 7 september. Den första med aktivitet är planerad till 21 september 

med föredrag om vågutbredning, krav på antenner och annat smått och gott. Fullt schema kommer 

inom på vår hemsida och i QO- bladet.

Arbete pågår med nästa nummer av QO- bladet. Lasse FDO behöver input från oss alla. Vi behöver 

hjälpas åt om det skall bli något. Alla bidrag och tips om artiklar mottages tacksamt!

Bokning av bord för prylmarknaden pågår. Tyvärr är det inte så många bord bokade ännu som vi 

hoppats men vi är optimistiska. Prylmarknaden är fortfarande ett tag bort och det har varit sommar. 

Förhoppningsvis är det nu potentiella säljare tittar efter vad de vill bli av med.

Under sommaren har det gjorts ett stort jobb med våra antenner. Uppgraderingar och 

nyinstallationer har skett i både Versatower ett och två. Något lite återstår bl.a. balansering av ”tilt”, 

justering av 3- elementaren och koaxkontaktering men det allra mesta är gjort. Stort tack för detta!

På styrelsemötet nämndes också att Skärgårdsstiftensen är på gång att ta ner den grandunge som 

står mellan stugan och vattnet. Förutom att det blir en vackrare miljö med enbart lövskog så 

försvinner också träden som vi misstänker står i vägen för vår radiolänkförbindelse (AMPRnet) till 

Brandbergen. Träden har vuxit varje år och de är nu så höga att de antagligen skymmer eller stör 

signalen.

Detta var ett axplock. Jag ser fram emot hösten och de aktiviteter som kommer.
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